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SKUPSTINA CRNE GORE 

N/R PREDSJEDNIKU

Postovani gospodine Becicu,

Na osnovu clana 148 Poslovnika Skupstine Crne Gore, podnosim 

amandman na Predlog zakona o budzetu Crne Gore za 2021. godinu 

(EPA: 163 XXVII, broj akta: 33/21-5, datum: 31.03.2021.godine).

Podgorica, 19. maj 2021. godine

Poslanica:

Suada Zoronjic
r-r



AMANDMAN II
U clanu 20 (II Posebni dio) Predloga zakona o budzetu Crne Gore za 2021. 
godinu kod potrosacke jedinice Upravajavnih radova (41506), potprogram 

Unapredenje turisticke ponude (15019 KOI 002), aktivnost (15019 KOI 002) 

"Ski centar na lokalitetu Cmiljaca, Bijelo Polje” iznos “68,000” mijenja se i 
glasi “2,018.000.00”.

U clanu 20 (II Posebni dio) Predloga zakona o budzetu Crne Gore za 2021. 
godinu kod potrosacke jedinice Uprava javnih radova (41506), potprogram 

Unapredenje turisticke ponude (15019 KOI 002), aktivnost (15019 KOI 006) 

“Valorizacija Dalovica pecine”
“4,504.040,00".

Shodno tome, potrebno Je izvrsiti uskladivanja u Predlogu Zakona o budzetu
za 2021.godinu i pomenuta sredstva obezbijediti iz tekuce budzetske 

rezerve (org.kod 4710).

iznos “2.504.040,00” mijenja se i glasi

OBRAZLOZENJE;

Ovim amandmanom povecava se iznos opredijeljenih sredstava za projekte
“Ski centar na lokalitetu Cmiljaca, Bijelo Polje" i "Valorizacija Oalovica 

pecine".

Kada se radi o projektu “Ski centar na lokalitetu Cmiljaca, Bijelo Polje” i 
Valorizacija Dalovica pecine” smatram da je opredijeljeni iznos od 68,000 

eura nedovoljan za realizaciju ugovorenih i zapocetih radova.

Takode, opredijeljeni iznos za “Valorizacija Dalovica pecine” nedovoljan je 

za ocuvanje potencijaino vaznog turistickog mjesta za sjever Crne Gore.

Da Bijelo Polje postane regionaini centar sjevera, potrebno je valorizovati 
prirodne potencijale, prirodne Ijepote kojima raspolaze, unaprijediti ih i uciniti 
dostupnim kako za gradane, tako i za turiste. Razvojem sjevera i ulaganjem 

u razvojne projekte koje ce donijeti benefite nasem gradu je jedno od vaznih 

pitanja kojima se trebamo baviti, jer je to nacin da zadrzimo nasu omiadinu I 
radno aktivno stanovnistvo, koje je mahom krenulo da iseljava zbog losih 

socio-ekonomskuh pitanja.


